
 
 
 

 
 
 

 

Zápis ze schůze KSV ČVS 
 

konané dne 15.11.2023 od 10:30 v zasedačce ČVS, Bělohorská 19, Praha 6 
Přítomni : Přikryl, Carba, Šlechta, Václavík, Kobliha, Šolc 

Omluveni : Vašina, Čuda, Bártová, Vyhlídal,  
 

 
Jednání zahájil předseda KSV p. Miroslav Přikryl a seznámil přítomné s programem zasedání. 
 
Program a agenda  
 

- Komise vzala na vědomí připomínky KRK o kterých informoval předseda p.Přikryl a ukládá sekretáři KSV, aby 

se při zápisech z jednání  jimi řídil 

- Komise vzala na vědomí referáty garantů M-ČR +40, M-ČR +50, M-ČR + 60 k proběhlým šampionátům které 

předložil p. Zdeněk Šolc a Jiří Carba (za p.Vašinu a pí.Bártovou) a  konstatovala, že proběhly tak jak bylo 

plánováno bez problémů.  

- Komise vzala vědomí připomínku k možnosti vyrobit putovní pohár, kam by byly doplňovány štítky vítězů a bude 

se touto problematikou zaobírat na příštím zasedání. Komise zadala sekretáři úkol, aby zjistil finanční náročnost 

s výrobou tohoto poháru.  

- Komise vzala na vědomí žádost garantů o jednotné zápisy zápasů a souhlasila s ní  

- Komise ukládá sekretáři připravit výzvu na organizaci M - ČR pro r. 2024 ve všech kategoriích termín : 1/2024 

- Komise ukládá sekretáři  připravit setkání olympioniků Tokio 1955 a Mexiko 1960 na první kvartál r. 2024 

- Komise ukládá sekretáři připravit dopis ABV, kde bude iniciovat vznik M-ČR veteránů v beachvolejbale, 

podnětem je  poptávka z volejbalové komunity termín 1/2024 

- Komise ukládá sekretáři  ve spolupráci s p. Vyhlídalem zaslat dopis na jednotlivé KVS, aby dodali návrhy na 

ocenění a jubilanty v r. 2024 termín 12/2023 

- Komise vzala na vědomí zprávu sekretáře o čerpání rozpočtu na r. 2023 a konstatoval, že rozpočet bude 

vyrovnaný a nebude přečerpán 

- Komise ukládá  sekretáři, aby připravit návrh rozpočtu na r. 2024. Komise doporučuje navýšit rozpočet na r. 

2024 o 200 tis. a to z důvodů: 

a) Plánovaného M-ČR veteránů v beachvolejbale  

b) Nákup vybavení pro naše veterány na zahraničních akcích, kde reprezentují ČVS (Masters, ME, MS)  

 

- Komise schválila plán práce na r. 2024. Pracovní zasedání jsou plánovaná na měsíce 3,6,9 a 12.2024.  

 
Různé z diskuze : 
 

- Proběhla diskuze kolem pořadatelů kvalifikačních turnajů M- ČR mužů +50 – bez usnesení 

- Proběhla diskuze nad aktualizací síně slávy na webu ČVS  

Usnesení : 

- KSV ČVS doporučuje Výboru ČVS navýšit rozpočet na r. 2024 z výše uvedených důvodů 

- Všechny body programu byly odhlasovány většinou přítomných, kdy všichni bylo pro 

- Termín další schůze bude určen do 10.1.2024 

 
Zapsal :    Jiří Carba 
Schválil :  Miroslav Přikryl 
Obdrží :   Marek Pakosta, Ivan Iro, Radek Hacaperka a členové komise 


